

聖徒交通 Announcements

一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。

We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.

二、週二教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。(禱告聚會將在梁弟兄家舉行)

May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our Tuesday night prayer meeting held at Brother Timothy Liang's house.

三、本週六合併分家聚會將在梁弟兄家舉行，歡迎弟兄姊妹邀約親友一同來參加。(6:00 pm Potluck, 7:00 pm 聚會)

This Saturday's home meeting will be held at Timothy Liang's house. Dinner will be served at 6:00 p.m. (potluck), and meeting starts at 7:00p.m. English meeting will be held at Louis Xu's house.

四、我們將在本月三十日(下主日)舉行福音聚會，將邀請幾位青少年弟兄姊妹們作見證，盼弟兄姊妹為聚會禱告並多邀親友參加。

A gospel meeting will be held in the morning of October 30, next Sunday. A few brothers and sisters from Youth Group will share their testimonies. Please pray for the meeting and invite friends to come.

五、以下為十二月將舉行的幾場聯合音樂福音聚會，願意加入詩班服事的弟兄姊妹，請向沈方迪如姊妹或呂兆慶弟兄報名。

1. 12/10 and 17 週六 (眾教會聯合詩班在安納罕和帕撒迪納)
2. 12/23 週五在聖迦谷基督徒聚會(西區)
3. 12/24 週六在迦福市基督徒聚會

The following are musical gospel meetings to be held in December. Please register with sister Rosa Shen or brother Larry Leu to join the choir practice.

1. 12/10 and 17 Saturdays (in Anaheim and Pasadena)
2. 12/23 Friday in San Gabriel church
3. 12/24 Saturday in Culver City church

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley



主日敬拜聚會

Sunday Worship

10:00a.m. 擘餅聚會

Breaking of Bread

福音班

Gospel Class

10:45a.m. 信息聚會

Message Meeting

兒童主日學

Sunday School

週二禱告聚會

Tuesday Prayer Meeting

7:30p.m. 敬拜及代禱

Worship and Pray

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m. 聚會

Worship and Study

Sunday 主日: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768
Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

Tel: (909) 468-5652 / (909) 569-5288

Website: www.east.casgv.org

亞 4:10 誰藐視這日的事為小呢。這七眼乃是耶和華的眼晴、遍察全地。見所羅巴伯手拿線鉈、就歡喜。
"Who despises the day of small things? Men will rejoice when they see the plumb line in the hand of Zerubbabel. "(These seven are the eyes of the LORD, which range throughout the earth.)"

二〇〇五年十月二十三日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 何曉陽，冷晶
『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：冷晶(317) 翻譯：梁殷宗宣
信息：梁家聲 報告：沈保羅

主題：事奉神(3) - 父所尊重的事奉

約 12:23 耶穌說、人子得榮耀的時候到了。
約 12:24 我實實在在的告訴你們、一粒麥子不落在地裏死了、仍舊是一粒·若是死了、就結出許多子粒來。
約 12:25 愛惜自己生命的、就失喪生命·在這世上恨惡自己生命的、就要保守生命到永生。
約 12:26 若有人服事我、就當跟從我·我在那裏、服事我的人、也要在那裏·若有人服事我、我父必尊重他。
路 9:23 耶穌又對眾人說、若有人要跟從我、就當捨己、天天背起他的十字架來、跟從我·
啓 14:1 我又觀看、見羔羊站在錫安山、同他又有十四萬四千人、都有他的名、和他父的名、寫在額上。
啓 14:4 這些人未曾沾染婦女、他們原是童身。羔羊無論往那裏去、他們都跟隨他。他們是從人間買來的、作初熟的果子歸與 神和羔羊。

一、人子得榮耀與十架道路的啓示

二、愛惜魂的就失喪魂，恨惡魂的就保守魂

三、父所尊重的事奉

1. 若有人服事主、就當跟從主
2. 若有人要跟從主、就當捨己
3. 主在那裏、服事主的人也要在那裏

四、今日跟隨羔羊，那日與羔羊同站錫安山

October 23, 2005

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Xiaoyang He, Jing Leng
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Jing Leng (317); Interpreter: Michelle Liang
Message : Timothy Liang; Announcer: Paul Shen

Sermon: Serve God (3) – Services Honored by Father

John 12:23 Jesus replied, "The hour has come for the Son of Man to be glorified. 24 I tell you the truth, unless a kernel of wheat falls to the ground and dies, it remains only a single seed. But if it dies, it produces many seeds. 25 The man who loves his life will lose it, while the man who hates his life in this world will keep it for eternal life. 26 Whoever serves me must follow me; and where I am, my servant also will be. My Father will honor the one who serves me.

Luke 9:23 Then he said to them all: "If anyone would come after me, he must deny himself and take up his cross daily and follow me.

Re 14:1 Then I looked, and there before me was the Lamb, standing on Mount Zion, and with him 144,000 who had his name and his Father's name written on their foreheads.

Re 14:4 These are those who did not defile themselves with women, for they kept themselves pure. They follow the Lamb wherever he goes. They were purchased from among men and offered as firstfruits to God and the Lamb.

I. The glorification and the way of the cross

II. He who loves his life will lose it, while he who hates his life will keep it for eternal life

III. The services honored by the Father God

- a. Whoever serves me must follow me
- b. Whoever comes after me, he must deny himself
- c. Where I am, my servant also will be

IV. He who follows the Lamb today will stand with Him on Mount Zion that day